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     Vragen raadsplein 

 
 
Datum: 24 november 2016 
 

 
Aan de voorzitter van de raad, burgemeester B.H.M. Link. 
 

 
Steller vragen: Richard van de Burgt,  PvdA Geldrop-Mierlo 
 

 
Onderwerp: vragen over de gevolgen van de ontwikkelingen in Nuenen 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen mondeling te beantwoorden tijdens de raadskamer 
van 28 november 2016: 
  

1. Is het college het met de PvdA eens dat de Dienst Dommelvallei in de huidige vorm van 
belangrijke toegevoegde waarde is voor de gemeente Geldrop-Mierlo? 

2. De raad van Nuenen gaf op 18 november jongstleden aan te kiezen voor een gemeentelijke 
herindeling. Hoe reëel acht het college de kans dat Dienst Dommelvallei als gevolg hiervan 
straks geen toekomst meer heeft? 

3. Op welke wijze en in welke vorm zou Dienst Dommelvallei door kunnen gaan indien 
gemeente Nuenen zich terugtrekt? Zijn er gesprekken met andere gemeenten om dit te 
verkennen? 

4. Welke gevolgen zou het beëindigen van Dienst Dommelvallei hebben voor onze gemeente? 
5. Wat is het plan van aanpak vanuit het college van Geldrop-Mierlo indien de situatie zich 

straks aandoet dat Dienst Dommelvallei stopt? 
6. Is onze gemeente na opheffen van Dienst Dommelvallei en met de nieuwe transities die op 

ons af komen (denk bijvoorbeeld aan de omgevingswet) nog veerkrachtig genoeg om 
zelfstandig te overleven?  

7. Tot nu toe was de houding van ons college voor dit onderwerp zeer afwachtend. Blijft het 
college zich afwachtend opstellen in deze discussie, of gaat men in gesprek en alternatieven 
onderzoeken? 
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